

Introduction: ACBL Region 1 & Darlene Scott, Board of Director

I am honored to serve as the ACBL Board of Director for **Region 1**, a diverse and dynamic region encompassing **Districts 1 and 2**. Region 1 includes the Canadian provinces of **Quebec, Ontario, Manitoba, New Brunswick, Nova Scotia, Prince Edward Island, Newfoundland and Labrador**, as well as **Bermuda**. I'm proud to represent approximately **10,900 members** who are passionate about the game of bridge and dedicated to its continued growth and success.

As the elected representative for Region 1 on the ACBL Board of Directors, I am committed to advocating for the interests of our members and ensuring our region has a strong voice at the national level. I am focused on supporting initiatives that promote education, accessibility, sustainability, and innovation in bridge, while preserving the competitive spirit and community connection that make our game so special.

A bit about my bridge journey:

I joined the ACBL in **2011** and have been deeply involved in the bridge community ever since. I won the Mini McKenny races 2 years in a row, earned the rank of **Life Master** in 2014, and am currently a **Ruby Life Master**. For the past **12 years**, I have proudly served as the **Manager of the Oakville Bridge Club**, where I've helped foster a welcoming and inclusive environment for players of all levels.

My volunteer service includes:

- **Unit 166 Board Member** for **9 years**, serving as **Vice-President** for **7 years**
- **District 2 Board Member** for **5 years**
- **Tournament Chair** for **13 Regional tournaments, 11 Sectionals**, and the **2024 Toronto NABC at the Toronto Metro Convention Centre**.
- Member of the **ACBL Board of Directors** since **January 1, 2025**

Professionally: I had a fulfilling **36-year career with the Canada Border Services Agency**, retiring in 2025, and also worked **13 years with Scotiabank**. I am the owner of **Classic Odysseys Inc.**, an event organizing business that combines my love of travel and planning with a passion for creating memorable experiences — including bridge-themed events and cruises.

Beyond bridge: I enjoy **travelling, cooking and entertaining, fine and fun dining** with friends, **gardening, reading**, and organizing events. I'm also an avid fan of **Wordle, backgammon**, and most of all, I cherish time spent with my 5 lb. Yorkshire Terrier, **Sofie**.

Whether you're a seasoned player or new to the game, my goal is to ensure that Region 1 continues to thrive as a vibrant, inclusive, and forward-thinking part of the ACBL. I look forward to working with all of you — to listen, to lead, and to help shape the future of bridge together. I hope to meet many of you **at the bridge table** during my travels on the tournament circuit.

— Darlene Scott

Présentation: Région 1 de l'ACBL et Darlene Scott, membre du comité de direction

Je suis honorée de siéger au comité de direction de l'ACBL pour la **Région 1**, une région diversifiée et dynamique qui englobe les **Districts 1 et 2**. La **Région 1** comprend les provinces canadiennes du **Québec**, de l'**Ontario**, du **Manitoba**, du **Nouveau-Brunswick**, de la **Nouvelle-Écosse**, de l'**Île-du-Prince-Édouard**, de **Terre-Neuve-et-Labrador**, ainsi que les **Bermudes**. Je suis fière de représenter environ 10 900 membres passionnés par le bridge et je serai dévouée à sa croissance ainsi qu'à la continuité de son succès.

En tant que représentante élu de la Région 1 au comité de direction de l'ACBL, je m'engage à défendre les intérêts de nos membres et à faire en sorte que notre région ait une voix forte au niveau national. Je demeurerai concentrée à soutenir les initiatives qui favorisent l'éducation, l'accessibilité, la durabilité et l'innovation dans le bridge, tout en préservant l'esprit de compétition et le lien communautaire qui rendent notre jeu si spécial.

Quelques mots sur mon parcours au bridge:

J'ai rejoint l'ACBL en **2011** et je suis depuis lors très impliquée dans la communauté du bridge. J'ai remporté les Compétitions **Mini McKenny** deux années de suite, obtenu le titre de **Life Master** en 2014 et je suis actuellement **Ruby Life Master**. Au cours des 12 dernières années, j'ai eu l'honneur d'occuper le poste de directeur du **Oakville Bridge Club**, où j'ai contribué à créer un environnement accueillant et inclusif pour les joueurs de tous niveaux.

Mes activités bénévoles comprennent:

- Membre du **conseil d'administration** de l'**unité 166** pendant 9 ans, dont 7 ans en tant que **vice-présidente**
- Membre du **conseil d'administration** du **District 2** pendant 5 ans
- **Présidente** de **13 tournois régionaux**, **11 tournois sectionnels** et du **NABC 2024** de Toronto au Toronto Metro Convention Centre.
- Membre du **comité de direction** de l'ACBL depuis le 1er janvier 2025

Sur le plan professionnel: j'ai mené une carrière enrichissante de **36 ans** au sein de l'**Agence des services frontaliers du Canada**, avant de prendre ma **retraite en 2025**, et j'ai également travaillé pendant **13 ans** à la **Banque Scotia**. Je suis propriétaire de **Classic Odysseys Inc.**, une entreprise d'organisation d'événements qui combine mon amour des voyages et de la planification avec ma passion pour la création d'expériences mémorables, notamment des événements et des croisières sur le thème du bridge.

Au-delà du bridge: j'aime **voyager, cuisiner et recevoir, partager des repas raffinés et conviviaux avec des amis, jardiner, lire et organiser des événements**. Je suis également une grande fan de **Wordle**, de **Backgammon** et, surtout, j'apprécie le temps passé avec ma petite chienne Yorkshire Terrier de 2,5 kg, **Sofie**.

Que vous soyez un joueur chevronné ou novice, mon objectif est de veiller à ce que la Région 1 continue de prospérer en tant que partie dynamique, inclusive et avant-gardiste de l'ACBL. Je me réjouis de travailler avec vous tous, de vous écouter, de vous guider et de contribuer à façonner ensemble l'avenir du bridge. J'espère rencontrer plusieurs d'entre vous **à la table de bridge** lors de mes déplacements sur le circuit des tournois.

— Darlene Scott